
 SCHRIFTELIJKE VRAGEN GROENLINKS EN HSP 

 
Onderwerp:  Meer openbare toiletten voor vrouwen 
 

Den Haag, 8 maart 2016 
 

Geachte voorzitter, 
 
Vandaag, 8 maart, is het internationale vrouwendag en wat betreft GroenLinks en de Haagse Stads 
Partij (HSP) een goede dag om aandacht te vragen voor de positie van de vrouw in onze Haagse 
samenleving. Niet alleen de positie van de vrouw op de arbeidsmarkt of in het huishouden moet 
verbeterd worden maar ook de positie van de vrouw op straat. Het valt ons namelijk al jaren op dat 
er voor vrouwen in onze stad niet of nauwelijks openbare toiletaccommodaties beschikbaar zijn . 
Daar waar mannen op vrijdagavond tijdens het uitgaan met uitzicht op bijvoorbeeld de Grote Kerk 
kunnen plassen in een speciaal daarvoor geplaatst plaskruis, moeten vrouwen het maar ophouden of 
ergens een drankje gaan drinken. Ook tijdens evenementen is onze indruk dat het aantal openbare 
toiletten achter blijft.  Het gebrek aan deze openbare voorzieningen belemmert vrouwen in hun 
participatie in de samenleving. Wat GroenLinks en de Haagse Stads Partij betreft moeten er ook voor 
vrouwen genoeg openbare toiletmogelijkheden zijn door de gehele stad.  
 
Daarom stellen GroenLinks en de Haagse Stads Partij (HSP), onder vermelding van artikel 30 van het 
reglement van orde, de volgende vragen: 

 

1. Is het college het met GroenLinks en de HSP eens dat de positie van mannen, vrouwen en 

anderen  gelijk moet zijn in de samenleving?  

2. Is het college het met GroenLinks en de HSP eens dat er, naast voor mannen, ook voor 

vrouwen en anderen voldoende openbare toiletten moeten zijn? Zo nee, waarom niet?  

3. Hoeveel plaskruizen worden er op jaarbasis geplaatst in Den Haag voor mannen? Hoeveel 

openbare toiletfaciliteiten worden er speciaal voor vrouwen door het jaar heen voor 

vrouwen geplaatst?  Graag een toelichting.  

4. Het college heeft, in het verleden, al meermaals toegezegd openbare toiletten te plaatsen 

waaronder ook speciaal voor vrouwen. Tot op heden zijn deze toiletten er echter niet 

gekomen. Is het college voornemens om op korte termijn, voor het terrasseizoen, openbare 

vrouwentoiletten te realiseren in de stad? Zo ja, hoeveel? Zo nee, waarom niet? Graag een 

toelichting.  
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